

Location	Size	Design Firm
Ho Man Tin	3,050 sq.ft (including terrace)	Mstudio



CURVED LINES
ON THE CEILING
OPEN UP SPATIAL
PERSPECTIVES AND
MAKE THE ROOM
VISUALLY MORE
COMFORTABLE

POLTRONA FAU
MODULAR L-SHAPE SOFA



Marble Marvels

Marble and a play of natural light have turned this Ultima apartment into an elegant haven for five
何文田天鑄單位，優雅雲石打造一家五口的奢華居亭

Photography Mstudio



CLIENT BRIEF

The homeowners, a couple with three children, desired a luxurious, well-lit home, with a sense of grandeur.

屋主是一對夫妻和三名子女，希望家居奢華高貴，採光充足，景觀開揚。

CONCEPT & STYLE

The overall design of the home adopts a calm and luxurious style, featuring extensive use of marble and metal details to create a luxurious flair, complemented by the gentle curves on the ceiling throughout. Keith Choi, co-founder of Mstudio, said: "A departure from the typical rectangular layout, curved lines on the ceiling open up spatial perspectives and make the room visually more comfortable." The polished marble flooring showcases natural grey textures, adding rich visual layers and an air of sophistication against the predominantly white background. The entrance floor features lighter tones and stone mosaic patterns, creating a visual effect likened to a carpet.

家居整體設計採用沉穩奢華風格，大量用上雲石細節和鋼材元素營造奢華氣派，配合全屋的弧形天花設計。微工作室Mstudio創辦人之一Keith Choi表示：「相對一般方正格局，採用弧形天花設計，有助拓闊空間視野，令人感覺更舒適。」地面的拋光雲石呈現天然灰色紋理，在白色主調的空間背景中，視覺質感豐富，流露高貴氣韻。玄關地面色調相對淺淡，且以石材拼湊圖案，營造宛如地毯的視覺效果。



DIMENSIONE
CHI WING LO
ROUND DINING TABLE



POLIFORM
KELLY BED

REFONFIGURATION

The original maid's room and storage room have been merged to create a more spacious children's suite and walk-in closet.

設計師將原本工人房和雜物房打通，建構更寬敞的兒童套房及衣帽間。

CHALLENGE

Marcus Ko, another founder of Mstudio, said: "The homeowners wished to have all furniture hardware assembled on-site, so we had to carefully co-ordinate the delivery schedules and handovers with different material suppliers for the assembly. The entire construction process was very complex. It took a year to complete."

微工作室Mstudio另一位創辦人Marcus Ko表示：「屋主要求全部家具硬件於現場組裝，因此我們需要妥善安排不同物料供應商的貨期和交收，以配合現場組裝。整個施工程序非常複雜，歷時一年之久。」

SOLUTION

The homeowners are tea lovers, so the designer divided the living room into three main zones: the living, dining, and tea areas. Most of the interior walls are covered with leather, paired with steel and marble to create a sumptuous vibe. The movable furniture has been primarily sourced from Italy, complementing the custom-made on-site furniture for an elegant style.

屋主夫婦喜歡品茶，因此設計師將客廳劃分三大區域：客廳、飯廳和品茶區。室內大部分牆面採用皮革覆蓋，配搭鋼材和雲石，營造奢華氣派。活動家具主要來自意大利，配合現場製造的硬件裝置，格調高雅。

Tips

UPON REFLECTION

Make the most of natural light with polished marble flooring that reflects light. Even though the home is blessed with ample natural light, polished marble flooring is a good way to enhance the overall brightness because the surface reflects sunlight.

反射光線

客廳本身採光充足，為求善用日光，地面以拋光雲石鋪設，藉以反射光線，提升室內光亮度。玄關地面色調相對淺淡，且以石材拼湊圖案，營造宛如地毯的視覺效果。

SHINE A LIGHT

Add embedded light sources to let the natural patterns of the marble stand out more. Here, the edges of the ceiling and marble panels are fitted with embedded light sources that provide indirect lighting, making the marble patterns stand out more prominently.

弧形天花

天花邊緣和雲石板均裝設嵌入式光源，提供間接照明，在柔和溫暖燈光照耀下，雲石的天然紋理更顯突出。

